

Anbei finden Sie eine Unternehmensnachricht von Beyond Capital Partners in deutscher Sprache.
Please find further down a corporate news of Beyond Capital Partners in English language.



**Beyond Capital Partners ist Finalist bei den Real Deals Sustainable Investment Awards 2025
in der Kategorie „PE House of the Year: Lower Mid-Cap“**

Juni 2025, Frankfurt am Main – Die Real Deals Sustainable Investment Awards würdigen die zukunftsweisendsten Ansätze für nachhaltiges Investieren und stellen das Engagement von Private-Equity-Unternehmen heraus, die Nachhaltigkeitsstrukturen in ihren Portfoliounternehmen umsetzen, um langfristige Veränderungen voranzutreiben. Diese Auszeichnungen erkennen die herausragenden Leistungen dieser Vorreiter an, die die Maßstäbe setzen und Best Practices im Bereich nachhaltiger Investments in der gesamten Branche fördern.

Beyond Capital Partners wurde für die Kategorie „PE House of the Year: Lower Mid-Cap (Unternehmenswert beim Einstieg: €25 Mio.-€50 Mio.)“ nominiert. Dieser Award honoriert das Engagement eines Unternehmens für Best Practices im Bereich Umwelt, Soziales und Unternehmensführung (ESG). Die Jury prüft, wie Nachhaltigkeit in die Investmentstrategie des Unternehmens integriert ist, wie ESG-Daten erhoben, analysiert und berichtet werden und inwiefern sich die Nachhaltigkeitsmaßnahmen des Unternehmens von seinen Wettbewerbern abheben.

Christoph D. Kauter, Managing Partner und Gründer von Beyond Capital Partners: *„Wir freuen uns sehr, für die Real Deals Sustainable Investment Awards 2025 nominiert zu sein. Dies ist eine Anerkennung für das kontinuierliche Engagement unseres Teams, nachhaltige Investments umzusetzen und damit einen positiven Wandel zu unterstützen. Nachhaltigkeit und Performance gehen Hand in Hand und sind wesentliche Treiber für langfristigen Erfolg und echter Wertschöpfung.“*

Die Preisträger werden am 14. Oktober 2025 bei der Real Deals-Preisverleihung in London bekannt gegeben.

Über Beyond Capital Partners: Beyond Capital Partners ist eine Beteiligungsgesellschaft und erwirbt über die von ihr beratenen Fonds Mehrheiten an profitablen mittelständischen Unternehmen aus der DACH-Region mit dem Fokus auf die Asset-Light Bereiche Dienstleistung, IT, Software, Healthcare, Lifestyle & Entertainment. Als SFDR8+ Fund und mit einem besonderen Fokus auf ESG legt Beyond Capital Partners darüber hinaus besonders Wert auf nachhaltige Unternehmen.
<https://beyondcapital-partners.com>



United Nations
Global Compact



#Believe
InSmall



Beyond Capital Partners is a finalist at the Real Deals Sustainable Investment Awards 2025
in the category 'PE House of the Year: Lower Mid-Cap'

June 2025, Frankfurt am Main – The Real Deals Sustainable Investment Awards recognize the most forward-thinking approaches to sustainable investing. These awards spotlight the efforts of private equity firms who are implementing sustainability frameworks in portfolio companies to drive meaningful change. By highlighting examples of excellence, they celebrate the leaders who are raising standards and advancing best practices in sustainable investment throughout the industry.

Beyond Capital Partners was shortlisted for the category 'PE House of the Year: Lower Mid-Cap (EV on entry €25m-€50m)'. This award recognises a firm's commitment to best practice in environmental, social and corporate governance. Judges looked at how sustainability is integrated within the firm's investment strategy, how ESG data is collected, analysed and reported, and how the firm's sustainability policies stand out from its peers.

Christoph D. Kauter, Managing Partner and founder of Beyond Capital Partners: *'We are honored to have been nominated for The Real Deals Sustainable Investment Awards 2025. This is a recognition of our teams's ongoing commitment to implementing sustainable investment and thereby supporting positive change. Sustainability and performance go hand in hand and are key drivers of long-term success and genuine value creation.'*

The award winners will be announced at the Real Deals awards ceremony in London on October 14, 2025.

About Beyond Capital Partners: Beyond Capital Partners is an investment company advising its funds on the acquisition of majority shareholdings in profitable Mittelstand companies in the DACH region with a focus on asset-light business models in the areas of B2B services, IT services, software, healthcare & well-being, lifestyle and entertainment. As a SFDR8+ fund and with a special focus on ESG, Beyond Capital Partners also attaches particular importance to sustainable companies.
<https://beyondcapital-partners.com/en/home>

